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Protokół nr 24/20 

 

z posiedzenia Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty, które odbyło się 
w dniu 24 listopada 2020 r. w trybie zdalnym 

 

 

 

Rozpoczęcie posiedzenia 09.00 

Zakończenie posiedzenia 10.08 

 

 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew otworzyła 

i prowadziła posiedzenie, witając wszystkich obecnych. 

W posiedzeniu, które odbyło się w trybie zdalnym, udział wzięli członkowie komisji zgodnie 

z listą obecności stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu. 

Na podstawie listy obecności Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że jest niezbędne quorum 

do prowadzenia prawomocnych obrad. Na stan 6 członków Komisji Socjalno-Porządkowej 

i Oświaty obecnych było 6 członków komisji. 

O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie, otrzymując 

materiały, w tym projekty uchwał i pozostałe dokumenty. 

 

AD 1. Zatwierdzenie porządku obrad 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew odczytała 

zaproponowany porządek posiedzenia w brzmieniu jak niżej: 

1. Zatwierdzenie porządku posiedzenia; 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję, która odbędzie się w dniu 26 listopada 2020 r.; 

3.Opracowanie planu pracy komisji na rok 2021 – materiał przedkłada Przewodniczący 

Komisji; 

4. Sprawy różne; 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji.  

Następnie Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew 

zwróciła się z pytaniem, czy są uwagi do porządku. 

 

Następnie Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew 

zapytała, czy są inne uwagi do porządku posiedzenia, wobec braku uwag Przewodnicząca 

komisji poddała pod głosowanie zaproponowany porządek posiedzenia. 

 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad zatwierdzenia porządku posiedzenia stanowi 

załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty 5 głosami „za” zatwierdziła porządek posiedzenia. 

W trakcie głosowania nieobecna Radna Aleksandra Kotschendoff z uwagi na problemy 

techniczne z połączeniem internetowym. 

 

AD 2. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję, która odbędzie się w dniu 26 listopada 

2020 r. 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew 

zaproponowała, aby w pierwszej kolejności przejść do projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych 
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i Urządzeń Kanalizacyjnych na terenie gminy Stargard na lata 2020-2024, w zawiązku 

z obecnością na posiedzeniu Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty przedstawiciela 

Wodociągów Zachodniopomorskich w Lipniku Pana Pawła Cygańskiego, którego obecność 
związana jest z ww. projektem uchwały. Komisja nie zgłosiła uwag do propozycji 

Przewodniczącej, w związku z powyższym Przewodnicząca powiedziała, że Komisja 

przechodzi do omówienia i zaopiniowania projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń 

Kanalizacyjnych na terenie gminy Stargard na lata 2020-2024. Wobec powyższego 

Przewodnicząca Komisji udzieliła głosu Panu Pawłowi Cygańskiemu. 

  

- Projekt Uchwały Nr XXI/5/20 w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju 

i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych na terenie gminy 

Stargard na lata 2020-2024 

 

Paweł Cygański przedstawiciel Wodociągów Zachodniopomorskich w trakcie omawiania 

Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń 

Kanalizacyjnych na terenie gminy Stargard na lata 2020-2024 powiedział, m.in., 

że  planowana jest przebudowa stacji wodociągowej w celu zapewnienia zwiększenia ilości 

wody dostarczanej do mieszkańców gminy Stargard, ze środków własnych po 2,5 mln zł. 

Następnie wyjaśnił, że planowana budowa nowej stacji uzdatniania wody ze zwiększoną 
wydajnością pozwoli na rozwiązanie problemu z ilością wody w okresach letnich, 

kiedy jest susza, a ten problem dotyczy szczególnie Grzędzic. Kontynuując wypowiedź 
przestawił i omówił wieloletni plan rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych 

i urządzeń kanalizacyjnych na terenie gminy Stargard. 

Radny Janusz Łojko zapytał, jakie koszty ma przeznaczyć Gmina i na jakie inwestycje? 

Paweł Cygański przedstawiciel Wodociągów Zachodniopomorskich wyjaśnił, 

że wszystkie koszty wyszczególnione są w Wieloletnim Planie Rozwoju i Modernizacji 

Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych na terenie gminy Stargard, 

który jest załącznikiem do uchwały, gdzie zostały przedstawione w tabeli zakresy robót 

oraz szacunkowy koszt zadania. 

 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew wobec 

wyczerpania głosów w dyskusji podziękowała Panu Pawłowi Cygańskiemu za udział 

w posiedzeniu Komisji. 

 

Następnie Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew 

poddała pod głosowanie projekt uchwały Nr XXI/5/20 w sprawie uchwalenia Wieloletniego 

Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych 

na terenie gminy Stargard na lata 2020-2024. 

 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad zaopiniowaniem projektu uchwały 

Nr XXI/5/20 w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń 
Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych na terenie gminy Stargard na lata 2020-2024 

stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty jednogłośnie 5 głosami „za” pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

Kopia Projektu uchwały Nr XXI/5/20 w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju 

i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych na terenie gminy 

Stargard na lata 2020-2024 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
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- Projekt Uchwały Nr XXI/1/20 wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości stanowiącej własność gminy 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew odczytała 

powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew wobec 

braku głosów w dyskusji poddała pod głosowanie projekt uchwały Nr XXI/1/20 w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej 

własność gminy. 

 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad zaopiniowaniem projektu uchwały 

Nr XX/1/20 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości stanowiącej własność gminy stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty jednogłośnie 5 głosami „za” pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

Kopia Projektu uchwały Nr XX/1/20 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność gminy stanowi załącznik nr 6 

do niniejszego protokołu. 

 

- Projekt Uchwały Nr XXI/2/20 w sprawie zaopiniowania wniosku o uznanie lasów 

za ochronne, na terenie Gminy Stargard, będących w zarządzie Nadleśnictwa Dobrzany 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew odczytała 

powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew wobec 

braku głosów w dyskusji poddała pod głosowanie projekt uchwały Nr XXI/2/20 

w zaopiniowania wniosku o uznanie lasów za ochronne, na terenie Gminy Stargard, będących 

w zarządzie Nadleśnictwa Dobrzany 

 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad zaopiniowaniem projektu uchwały 

Nr XXI/2/20 w sprawie zaopiniowania wniosku o uznanie lasów za ochronne, na terenie 

Gminy Stargard, będących w zarządzie Nadleśnictwa Dobrzany stanowi załącznik nr 7 

do niniejszego protokołu. 

 

Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty jednogłośnie 5 głosami „za” pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

Kopia Projektu uchwały Nr XXI/2/20 w sprawie zaopiniowania wniosku o uznanie lasów 

za ochronne, na terenie Gminy Stargard, będących w zarządzie Nadleśnictwa Dobrzany 

stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

- Projekt Uchwały Nr XXI/3/20 w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew odczytała 

powyższy projekt uchwały. 

 

Wójt Gminy Jerzy Makowski omówił projekt uchwały, przedstawiając m.in. maksymalne 

stawki, a także proponowane stawki na rok 2021. 
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Radna Aleksandra Kotschendoff o godzinie 9.25 ponownie dołączyła do posiedzenia 

Komisji. 

 

Radna Agnieszka Bieniek poprosiła, żeby w przyszłości przesyłać Radnym obowiązujące 

stawki podatków razem z tymi proponowanymi, celem porównania. 

Wójt Gminy Jerzy Makowski powiedział, że następnym razem przy okazji projektu 

uchwały w sprawie określenia stawek podatku będzie przedstawione zestawienie stawek 

obowiązujących w danym roku z tymi proponowanymi. 

Radny Maciej Lipka zwrócił uwagę, że jest czas kryzysu i ludzie borykają się z problemami 

finansowymi, jednak Radny zauważył, że należy wziąć pod uwagę, iż podatki, wracają 
do mieszkańców w postaci inwestycji. W związku z tym Radny dodał, że patrząc na tę 
uchwałę trzeba pamiętać o skali potrzeb mieszkańców. Radny powiedział, aby pamiętać 
o kampanii informacyjnej wskazującej, gdzie należy płacić podatek, ponieważ jednym 

ze źródeł dochodów gminy są podatki płacone przez mieszkańców z tytułu podatku 

dochodowego od osób fizycznych. 

 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew wobec 

wyczerpania głosów w dyskusji poddała pod głosowanie projekt uchwały Nr XXI/3/20 

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad zaopiniowaniem projektu uchwały 

Nr XXI/3/20 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości stanowi 

załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty jednogłośnie 4 głosami „za”, przy 1 głosie 

„przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

Kopia Projektu uchwały Nr XXI/3/20 w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

odnieruchomości stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

- Projekt Uchwały Nr XXI/4/20 w sprawie ustalenia stawek podatku od środków 

transportowych 

 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew odczytała 

powyższy projekt uchwały. 

 

Wójt Gminy Jerzy Makowski omówił ww. projekt uchwały, przedstawiając poszczególne 

pozycje proponowanych stawek od środków transportowych, a mianowicie ile wynosi bieżąca 

stawka podatku, proponowana w projekcie uchwały, a także stawka maksymalna. 

 

Radna Agnieszka Bieniek powiedziała, że podnoszone są podatki w sytuacji, kiedy ludzie 

zarabiają mniej. W opinii Radnej należy zastanowić się raczej nad obniżeniem stawek 

podatków, żeby pomóc przedsiębiorcom. 

 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew wobec 

wyczerpania głosów w dyskusji poddała pod głosowanie projekt uchwały Nr XXI/4/20 

w sprawie ustalenia stawek podatku od środków transportowych, których właścicielem 

lub zarządzającym jest Gmina Stargard Szczeciński. 
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Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad zaopiniowaniem projektu uchwały 

Nr XXI/4/20 w sprawie ustalenia stawek podatku od środków transportowych, stanowi 

załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty jednogłośnie 3 głosami „za”, przy 1 głosie 

„przeciw” i 2 głosami „wstrzymującymi się” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

Kopia Projektu uchwały Nr XXI/4/20 w sprawie ustalenia stawek podatku od środków 

transportowych stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 

- Projekt Uchwały Nr XXI/6/20 w sprawie uchwalenia „Rocznego programu współpracy 

Gminy Stargard z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na 2021 r.” 

 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew odczytała 

powyższy projekt uchwały i poprosiła Zastępcę Wójta Dorotę Mazur o przedstawienie 

powyższego projektu uchwały. 

 

Zastępca Wójta Gminy Dorota Mazur omawiając ww. projekt uchwały powiedziała, 

m.in., że „Roczny program współpracy Gminy Stargard z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2021 r.” stanowi 

załącznik do uchwały, był opublikowany w BIP i poddany konsultacjom, w czasie 

których nikt nie zgłosił uwag ani wniosków. Zastępca Wójta wyjaśniła zasady współpracy 

z organizacjami pozarządowymi, a także przedstawiła środki, które będą zabezpieczone 

w projekcie budżetu na zadania związane ze sportem, kulturą, zabytkami, ochroną zdrowia 

i bezpieczeństwem publicznym. 

 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew wobec 

braku głosów w dyskusji poddała pod głosowanie projekt uchwały Nr XXI/6/20 w sprawie 

uchwalenia „Rocznego programu współpracy Gminy Stargard z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2021 r.” 

 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad zaopiniowaniem projektu uchwały 

Nr XXI/6/20 w sprawie uchwalenia „Rocznego programu współpracy Gminy Stargard 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2021 r.” stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

 

Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty jednogłośnie 6 głosami „za” pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

Kopia Projektu uchwały Nr XXI/6/20 w sprawie uchwalenia „Rocznego programu 

współpracy Gminy Stargard z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na 2021 r.” stanowi załącznik nr 14 do niniejszego 

protokołu. 

 

- Projekt Uchwały Nr XX/7/20 w sprawie zmian budżetu gminy na 2020 r. 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew odczytała 

powyższy projekt uchwały i poprosiła Skarbnik Gminy Stargard Bernadetę Kubicką 
o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Skarbnik Gminy Bernadeta Kubicka omówiła ww. projekt uchwały i wyjaśniła propozycje 

zmian budżetu gminy, które zostały ujęte w projekcie uchwały. Skarbnik powiedziała 
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m.in. o zmniejszeniu dochodów bieżących o kwotę 3000 zł, co związane jest z mniejszymi 

wpływami w ramach korzystania z wychowania przedszkolnego, co spowodowane 

jest przerwą w przedszkolach, w okresie wiosennym przez COVID-19. Następnie wyjaśniła, 

że o kwotę 5200 zł zwiększone zostają dochody bieżące, na co składa się zwrot kosztów 

poboru energii elektrycznej przez wykonawcę robót przy rozbudowie szkoły w Sownie, 

tj. 3000 zł, ponadto Gmina otrzymała środki z Funduszu Pracy na realizację zadań 

z przeznaczeniem na dofinansowanie kosztów wynagrodzenia asystentów rodziny, w związku 

z tym cała kwota została przeznaczona na wydatki bieżące na wynagrodzenia 

dla pracowników GOPS, wpłynęła również kwota 500 zł z tytułu darowizny dla Koła 

Gospodyń Wiejskich w Rogowie. Następnie Pani Skarbnik powiedziała o zmniejszeniu 

wydatków związanych z realizacją zadań własnych o kwotę 237 486,00 zł, gdzie główna 

pozycja, która składa się na tę kwotę, to środki w wysokości 220 tys. zł wygenerowana 

w ramach oszczędności na dowozach uczniów do szkół na terenie gminy Stargard, 

które nie były realizowane w okresie wiosennym z uwagi  na zamknięcie szkół przez COVID-

19, a od października dowozy realizowane są w ograniczonym zakresie. Skarbnik wyjaśniła, 

że te środki mają zostać przeznaczone na wydatki inwestycyjne, w tym kwota 118 tys. zł, 

ma być przeznaczona na modernizację drogi gminnej przy remizie w Żarowie, natomiast 

drugi wydatek, na który Gmina zamierza przeznaczyć kwotę 40 tys. zł to dofinansowanie 

sprzętu medycznego do szpitala w Stargardzie. Następna propozycja przeznaczenia środków, 

to dotacja na dzieci uczęszczające do przedszkoli na terenie innych gmin oraz na dotację 
dla przedszkoli niepublicznych na terenie gminy Stargard.  Kolejna zmiana dotyczy środków 

w ramach utrzymania czystości na terenie gminy w kwocie 3 000 zł, związana 

jest ze zmniejszeniem wydatków na materiały edukacyjne, w związku z tym te środki zostają 
przeniesione w kwocie 1500 zł na wywóz nieczystości z przystanków oraz 1500 zł na koszty 

związane  z wyłapywaniem bezdomnych psów. 

 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew wobec 

wyczerpaniagłosów w dyskusji poddała pod głosowanie projekt uchwały Nr XXI/7/20 

w sprawie zmian budżetu gminy na 2020 r. 

 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad zaopiniowaniem projektu uchwały 

Nr XXI/7/20 w sprawie zmian budżetu gminy na 2020 r. stanowi załącznik nr 15 

do niniejszego protokołu. 

 

Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty jednogłośnie 6 głosami „za” pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

Kopia Projektu uchwały Nr XXI/7/20 w sprawie zmian budżetu gminy na 2020 r. stanowi 

załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

 

- Projekt Uchwały Nr XX/8/20 w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego dróg gminnych 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew odczytała 

powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew wobec 

wyczerpaniagłosów w dyskusji poddała pod głosowanie projekt uchwały Nr XXI/8/20 

w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych. 
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Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad zaopiniowaniem projektu uchwały 

Nr XXI/8/20 w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych 

stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

 

Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty jednogłośnie 6 głosami „za” pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

Kopia Projektu uchwały Nr XXI/8/20 w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego dróg gminnych stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew o godzinie 

9.52 zarządziła przerwę w posiedzeniu komisji, która trwała do godziny 10.00. 

Po wznowieniu posiedzenia komisji Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej 

i Oświaty Monika Nikołajew sprawdziła obecność i stwierdziła, że po przerwie na stan 

6 członków  Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty obecnych było 5 radnych, nieobecny 

Radny Remigiusz Zakrzewski, który o godz. 9.52 za zgodą Przewodniczącej komisji, opuścił 

posiedzenie komisji.  

 

AD 3. Opracowanie planu pracy komisji na rok 2021 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew 

poinformowała, że Radni na skrzynki e-mailowe otrzymali przygotowany projekt planu 

pracy, z którym mogą się zapoznać i zgłaszać swoje uwagi. 

Plan pracy Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty stanowi załącznik nr 19 do niniejszego 

protokołu. 

 

AD 4.Sprawy różne 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew otworzyła 

dyskusję w powyższym punkcie posiedzenia. 

Radna Agnieszka Bieniek zabierając głos powiedziała, że przy ul. Gryfa w Grzędzicach 

została wykonana wiata przystankowa, w związku z tym Radna zapytała, czy jest możliwość 
zaktualizowania planu miejscowości? 

Odpowiadając Wójt Gminy Jerzy Makowski powiedział, że w tym roku nie uda się 
tego wykonać, ale zorientuje się na temat możliwości zaktualizowania planu miejscowości. 

Radny Maciej Lipka zapytał, kiedy można spodziewać się nadania nazw ulic 

w miejscowości Żarowo? 

Wójt Gminy Jerzy Makowski odpowiedział, że po posiedzeniu komisji zorientuje się 
na jakim etapie są prace w zakresie nadania nazw ulic i poinformuje Radnego. 

Radna Agnieszka Bieniek zabierając ponownie głos, podziękowała, za szybką interwencję 
w sprawie naprawy oświetlenia  w Grzędzicach. 

Radna Aleksandra Kotschendoff  zgłosiła problem z nazwami przystanków w Tychowie 

i poprosiła Wójta o interwencję w MPK w tej sprawie, ponieważ nazwa przystanku 

według MPK jest inna niż część miejscowości, w której się znajduje. 

Wójt Gminy Jerzy Makowski powiedział, że poruszy tę kwestię w MPK i wyjaśni sprawę. 
Radna Agnieszka Bieniek powiedziała, że ulica Spacerowa w Grzędzicach jest w złym 

stanie technicznym, gdzie mieszkańcy proszą o zmianę nawierzchni. Radna  poprosiła, 

żeby w odpowiedzi na pismo Radnej uwzględnić ul. Spacerową, żeby mieszkańcy mieli 

wiedzę, iż ta droga będzie naprawiana. 

Radna Aleksandra Kotschendoff odniosła się do drogi gminnej w miejscowości Tychowo 

w kierunku świetlicy i zapytała, czy droga zostanie utwardzona? Radna powiedziała, że są 
duże dziury a pisma wysyłane w tej sprawie nie przynoszą rezultatu. 
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W odniesieniu do wypowiedzi Radnej, Wójt Gminy Jerzy Makowski powiedział,  

że podejmie interwencję w sprawie tej drogi. 

Radna Monika Nikołajew zwróciła uwagę, aby na moście w Witkowie Drugim, gdzie było 

zrobione pobocze, namalować ponownie pasy, żeby pobocze było widoczne. 

Wójt Gminy Jerzy Makowski powiedział, że będzie wnioskował o namalowanie pasów, 

aby pobocze było widoczne. 

Radny Maciej Lipka zapytał o sprawę przystanku i przejścia dla pieszych przy drodze 

powiatowej na początku miejscowości Żarowo, a mianowicie czy ze strony Powiatu wpłynęły 

na ten temat jakieś informacje, czy Powiat działa w tym kierunku? 

Wójt Gminy Jerzy Makowski powiedział, że odnośnie przystanku w Żarowie wpłynęło 

pismo z Zarządu Dróg Powiatowych, w którym jest informacja, że realizacja 

tego przedsięwzięcia ma wynieść 500 tys. zł, przy partycypacji Gminy w kosztach zadania 

50/50. Wójt powiedział, że musi wyjaśnić wysokość tej kwoty. 

Radny Maciej Lipka zapytał jakie zadania obejmuje ta kwota 500 tys. zł, czy wszystkie 

etapy zadania, tj. przystanek, lampa, przejście dla pieszych, zmianę organizacji ruchu? 

Ponadto Radny zapytał czy wiadomo na jakim etapie jest sprawa przestawienia znaku teren 

zabudowany? 

 

AD 5.Zamknięcie posiedzenia komisji 

Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej 

i Oświaty Monika Nikołajew podziękowała wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie 

komisji. 

 

 

Przewodnicząca Komisji  

Socjalno-Porządkowej i Oświaty 

 

Monika Nikołajew 

 

Protokołowała: 

Aleksandra Przybyszewska 


